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Emne: Den ny husdylov:Fw: Konsekvens vurdering for konsumægsproduktion sandfeldvej 55

Kære folketingsmedlemmere,

Jeg tror ikke I kender konsekvenserne af den nye husdyrlov. Men konsekvenserne for mig er følgende.

Jeg fik en miljøgodkendelse ultimo 2009. Investerede herefter 24 mill. og var produktionsklar maj 2010(æg-
produktion). Opfylder alle krav iht. miljøgodkendelse og dyrevelfærd. Om 7-8 år kan jeg, uanset hvad jeg 
foretager af luftrensning, ikke opfylde de nye krav.
Dvs. at kommunen ved revurderingen om 7-8 år kan/skal med loven i hånden lukke min produktion, UDEN 
erstatning.

En helt utrolig skandaløs behandling, når man står med en ny miljøgodkendelse og et produktionsudstyr der 
overholder 
nye EU-krav fra 2012 om staldindretning.
I mit tilfælde vil reduktionen af antal betyde at jeg kun kan have en 10-20% af det antal dyr(høns) jeg har i 
dag.
At lave en lov med tlílbagevirkende kraft på denne måde er skandaløs. Havde jeg været bekendt med dette 
for 3/4 ÅR
siden, ville jeg selvsagt ikke have investeret i en produktionsudvidelse. Det er at ruinere folk!!!!!!!!!!!!!

Ovenstående er beregnet og dokumenteret i vedhæftede dokument.
Det er i bemærkningerne til loven den er helt galt.

Med venlig hilsen
Peder Gasbjerg
Brande
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